
 
 

 

Referat frå møte i FAU 
01.02.23 

 
Dato:   
01.02.23 kl 19.45 

Referent: 
 

Kven er innkalla? Fast FAU representant for alle klassane og SFO. Dersom han eller 
ho ikkje kan stille må vara varslast. Eventuelt forfall må meldast til 
FAU leiar 
Rektor 

Sted:  
Spildepollen skule – 
møterom v/personal 

Kven møtte: Merethe Hitsøy, Veronica Larsen, Anne Maren 
Agasøster, Mona Rabben, Kurt Jarle Selstø, Kim Dale Eide, Kent 
Jenssen, Aina Midttveit, Henriette Kallestad, Kari-Anne Glesnes,  
Mubariz Saffa, Linda Selheim, Lisbeth Hjelle 
 

 
Sak 
 

Beskriving Oppfølg. 

Godkjenne innkalling 
og referat frå sist møte 

Ok 
Rektor treng meir tid om vi ønsker fyldigare svar på 
saker vi tar opp. Heilt ok å sende både innkalling og 
referat på transponder til alle foreldre. 

 

Informasjon frå rektor - Rektor informerer om dagleg drift.  
- Satsar på klassemiljø, samarbeid heim-skule for å 

få trygge barn. 
- Begynt å planlegge neste skuleår, pr no er det 17 

nye førsteklassingar til hausten 
- Lavt sjukefråvær på de voksne 
- De Utrolige Årene – småtrinnet kurses dette året, 

skulen jobbar for betre samarbeid på tvers hele 
skulen 

- 2022- skulen går i underskot – pga ekstra 
ressursar, forsvarleg drift og for å ivareta 
enkeltbarn på best mogleg måte. 

- Feil og manglar på bygget, og ting som ikkje verkar, 
stel mykje tid og forstyrrar drifta. (t.d. nøkkelkort, 
markiser) 

- Elevundersøkinga er gjennomført på 
mellomsteget. Resultata ligg no offentleg på 
udir.no. Sidan vi er ein liten skule, er svara litt vage 

 



 
 

for å ivareta personvern. Skulen jobbar videre 
utifrå tendensane den viser. 

- Veldig lav deltaking på foreldreundersøkinga. 
Under halvparten av foreldra har svara. Skulen 
jobbar vidare med dei få svara dei fekk. 
 

Registrering i 
Brønnøysundregisteret 

- Endeleg godkjent  

Belysning og 
overgangsfelt på 
Kausland 

- Mail er sendt til både kommunen og 
fylkeskommunen. Ingen har svart ennå. 

 

Fri innmarsj - Kva tenkjer FAU om fri innmarsj frå kl 08.15 vs 
vakter ute om morgonen? 

- FAU er positiv til dette og ønsker at skulen prøver å 
få det til. 

 

Leik vs fag i starten av 
første klasse 

- Bør skulen bruke meir tid på la barna bli kjente og 
trygge før ein startar intensiv undervisning?  

- Viktig å ikkje presse barna for tidleg. Gje masse 
rom for lek og tid til å bli trygge i nye omgivelser og 
med nye menneske. Både læring gjennom leik og 
frileik. Rom for lek på alle trinn. DUÅ. 

-  

 

Klassemiljø - Mange barn kjem heim og er slitne etter mykje støy 
og uro i klasseromma. Kva kan gjerast?  

- FAU føler skulen er på saken. Viss skulen vil ha 
hjelp frå FAU, må dei gje beskjed. Trengs det fleire 
sosialkveldar/aktivitetar utanom skuletid? Kan man 
starte med ART-undervisning igjen? 

 

Juleframsyning - Det fungerte bra å servera peparkaker og saft ved 
hovudinngongen.  

- Det gjekk 5 flasker saft, 20 boksar peparkaker og ca 
300 koppar. 

 

Eventuelt - Er det mulig å lage til mer aktiviteter på asfalten? 
Type paradis e.l.? Rektor har spurt, det kostar for 
mye. 

- 17. mai – budsjettet er godkjent 
- Kan skulen skaffe/kjøpe ekstra fryseboks? 
- Skulen bør vere bevisst på skjermbruk, både i 

undervisning og i lunsj/sfo. Kanskje bruke lesing 
under måltid i staden for film? La elevane prate 
saman mens dei et? 

 
 

 



 
 

 


